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Van de voorzitter

Het fonds wordt bestemd voor projecten die

we niet vanuit de begroting kunnen realiseren.

We kijken uit naar het moment datwe het voor

ons bestemde deel van de nalatenschap

daadwerkelijk ontvangen.

Als deze Korhaan uitkomt bent u per brief al

geïnformeerd over een betreurenswaardige
kwestie aangaande onterecht geleend geld van

de vereniging. In de vergadering zullen we een

toelichting geven op onze aanpak en vragen

beantwoorden.

Onze nieuwe penningmeester, Egbert

Leij dekker, is bij het werken aan een oplossing

hiervoor een grote steun geweest voor het

bestuur. Het betekende een zware belasting

voor hem, die - samen met andereproblemen -

het plezier in het deelnemenaan het bestuur

wegnam. Hij heeft daarop besloten zich uit het

bestuur terug te trekken. Wij kunnen niet

anders dan dit respecteren.

Ik wil mijn voorwoord ondanks dit sombere

bericht toch positief eindigen. We hebben een

bloeiende vereniging met actieve werkgroepen.

Voor het komende jaar staan weer vele mooie

activiteiten op het programma. Ik hoop dat

velen daaraan genoegen zullen beleven. In

februari kunnen we een bijzondere avond

tegemoet zien met een lezing van Nico de

Haan. Deze avond is ook bedoeld als promotie

van onze vereniging.

Rien Rense

Over enkele weken is weer de Algemene

Ledenvergadering van de Vogelwerkgroep. In

deze vergadering wordende begroting en de

plannen voor het komende jaar vastgesteld.

Daarnaast staat op de agenda het voorstel om

een Sluijters Vogelfonds in te stellen. In dit

fonds wordt het voor de Vogelwerkgroep

bestemde deel van de nalatenschap van

mevrouw Sluijters-Nierstrasz ondergebracht.


